音传导蓝牙耳机

使用手册 User manual

注:首次使用,请先将本产品充满电。

开始使用 a 中控说明



b 连接手机

1.首次进行蓝牙连接时,在关机状态下,长按多功能键 至红蓝灯交替闪烁,进入配对状态;非首次连接时,开 机后自动连接。

c 耳机充电

1.电量低时,红灯闪烁,有"嘟嘟"提示音 2.电量未充满红灯亮,电量充满蓝灯亮。

d 功能要点

开机状态,连续按两下多功能键为中英文切换 # 来电状态,按一下多功能键为接听, 按两下为多功能键为拒绝接听 (挂断)

#连接手机,连续按三下多功能键,唤醒智能语音控制 #按一下"►I"为上一曲,长按为音量加 "I—"为下一曲-----减

产品特点

- 1.低功耗、大容量电池,超高续航能力。
- 2.采用蓝牙5.1版本,兼容主流品牌手机和平板电脑。
- 3.低功耗蓝牙芯片,确保蓝牙性能更优。
- 4.音传导设计,更适应运动场景佩戴,让耳朵更舒服

提示

- 1.使用产品前请仔细阅读本使用说明书并妥善保管;
- 2.首次使用,请先将本产品充满电;
- 3.如果产品长期(超过2个月)不使用,请对其充电;
- 4.必须选择正规厂家生产的经过国家CCC认证的充电器;
- 5.若手机无法搜索蓝牙耳机,请确认蓝牙耳机是否处于"配对模
- 式",若长时间未进行配对或连接,蓝牙耳机配对功能将关闭, 请重新开启蓝牙耳机至"配对模式";若手机程序出错,请重启 手机;若蓝牙耳机程序出错,请重启蓝牙耳机或者充电复位。

- 1.请勿以任何理由拆开、维修或改装耳机,否则可能会
- 导致起火、电子击穿甚至彻底损坏本产品;
- 2.请勿将设备置于温度过低或过高(0°C以下或45°以
- 3.请避免靠近儿童或动物的眼睛使用设备指示灯;
- 4.请勿在雷暴天气下使用该设备,暴雷可能导致设备工
- 作不正常,并增加触电的危险;
- 5.请勿用油及其他挥发性液体擦拭本产品;
- 6.请勿将设备接触液体弄湿。

合格证

BL-09 产品型号:

03<u>2</u> oc

PASS 检验员: 检13

出厂日期: 202103

执行标准: Q/SZCL 001-2018

本产品的制造、装配、性能

经过检验,符合出厂质量标准,

准予出厂。

出厂编号:

How to use

a .Control explanation



b.Connect the cellphone

1. When Bluetooth is connected for the first time, in the shutdown state, long press the multi-function key to the red and blue lights to flicker aiternately and enter the matching state; Non-first connection, automatic connection after boot-up.

2.Open cell phone Bluetooth, search for and click the connection

c. Headphone charging

- 1. When the battery is low, the red light flashes and there is a "beep" tone
- 2. The red light is on when the battery is not full, and the blue light is on when the battery is full

d .Function points

- #Turn on, press the multi-function button twice to switch between
- Chinese and English
 #Incoming call status, press the multi-function button to answer, Press twice
 as the multi-function button to refuse to answer (hang up)
 #Connect the phone, press the multi-function button three times to wake up
 the intelligent voice control

#Press " \blacktriangleright 1 " to the previous song, long press to increase the volume" $I\blacktriangleleft$ " Is the next song ----- minus

- 1. Low power consumption, large capacity battery, ultra-high endurance. 2. Using Bluetooth version 5.1, compatible with mainstream brand mobile
- 3. Low-power Bluetooth chip to ensure better Bluetooth performance.
- 4. The sound transmission design is more suitable for sports scenes to wear, making the ears more comfortable

- 1. Before using the product, please read the instructions carefully and keep it properly 2.For the first time , $\ please\ fill\ the\ product\ with\ electricity\ first.$
- 3. You must charge the Bluetooth Headset if it has been not used for more than 2 $\,$ mouths.
- 4.We must select qualified chargers from regular manufacturers
- 5.If your phone can't search Bluetooth headset, please confirm whether the Bluetooth headset is in the pairing mode. If there is no connection for a long time, the Bluetooth earnhone pairing function will be turned off Please reopen the Bluetooth headset pairing mode;If the cell phone program is wrong, please restart the cellphone:If the Bluetooth headset program is wrong, restart the Bluetooth headset or charge restart. Notice
- 1.Do not modify, repair or dismantle this Bluetooth headset, it may cause fire, electronic breakdown or even thoroughly damage the product.
- 2.Do not place equipment under low or high temperature (below 0de grees Celsius or above 45 degrees Celsius)
- 3.Please do not use it near the eyes of children or animals.
- 4.Please do not use this equipment in thunderstorm. Thunderstorm may cause the equipment to work abnormal and increase the risk of electric
- 5.Do not use any diuents or valatile liquid to clean this product.

有害有毒物质或元素申明

产品有毒有害物质或元素表								
部件名称	有害物质							
	铅 (Pb)	汞 (Hg)	镉 (Cd)	六价铬 (CR6+)	多溴联 苯 (PBB)	多澳二苯 醚 (PBDE)		
外壳	0	0	0	0	0	0		
线材	0	0	0	0	0	0		
喇叭	0	0	0	0	0	0		
主板	0	0	0	0	0	0		
PBC	0	0	0	0	0	0		
电池	0	0	0	0	0	0		
MIC	0	0	0	0	0	0		
其他	0	0	0	0	0	0		

- 本表格依据Q/SZCL 001-2018的规定编制。
- O: 表示该有害物质在该部件所有均质材料中的含量均
- 在Q/SZCL 001-2018规定的限量要求以下。
- X: 表示该有害物质至少在该部件的某一均质材料中的
- 含量超出Q/SZCL 001-2018规定的限量要求。

音传导蓝牙耳机

	三包服	三包服务凭证		
姓名		电话		
地址				
购买地点				
经销商签名		客户签名		